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Geachte heer/mevrouw, 

Op 15 juni 2019 heeft de heer Rebel van de CDA fractie vragen gesteld over fietsendiefstallen bij het 
zwembad Sijsjesberg. Hieronder leest u de antwoorden van het college van de gemeente Huizen op 
deze vragen. 

1) Kan het college aangeven hoeveel fietsendiefstallen hebben plaatsgevonden bij de Sijsjesberg in 
2018? 

In 2017 zijn er O fietsendiefstallen geregistreerd (in heel Huizen 71) 
In 2018 zijn er 7 fietsendiefstallen geregistreerd (in heel Huizen 65) 

2) Kan het college aangeven hoe deze aantallen zich verhouden tot de rest van de gemeente Huizen 
waar geconcentreerd veel fietsen worden geparkeerd zoals bv. middelbare scholen en winkelcentra? 

Zie vraag 1. Er is bij de politie geen volledige uitsplitsing van het aantal fietsendiefstallen per 
openbaar gebouw in Huizen beschikbaar. 

3) Zijn er belevingsonderzoeken uitgevoerd onder bezoekers van het zwembad naar hun ervaringen 
met het zwembad en maakte de fietsenstalling daar onderdeel van uit ? 

We hebben tot dusver geen belevingsonderzoek gehouden bij het zwembad Sijsjesberg. Wij gaan 
wel bekijken of een klanttevredenheids- of belevingsonderzoek onderdeel kan gaan uitmaken van de 
te maken afspraken over het nieuwe beheer in 2020 in van onze sportaccommodaties, waaronder 
het zwembad Sijsjesberg. Wij kunnen dan ook vragen opnemen over het (veilig) stallen van de 
fietsen. 
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4) Zijn er gelet op deze aantallen en de mogelijke uitkomst van het belevingsonderzoek maatregelen 
noodzakelijk en gewenst, zoals bijvoorbeeld camera bewaking, om de veiligheid te verhogen? 

Bij grote drukte zorgt de bedrijfsleider van het Zwembad Sijsjesberg dat er extra toezicht is bij de 
fietsenstalling. Gezien het aantal geregistreerde fietsendiefstallen bij het zwembad Sijsjesberg zijn 
wij van mening dat extra maatregelen op dit moment niet aan de orde zijn. Uiteraard houden wij de 
vinger aan de pols en zullen wij maatregelen nemen indien de cijfers en/of andere signalen daar 
aanleiding toe geven. 

Hoogachtend, 

rj^meester en wethouders. 

P.W.J. Veldhuisen Drs. K.S. Hel^ 
gemeentesecretaris burgemeester 



Dag Jan, 
 
De CDA-fractie wil graag onderstaande vragen indienen bij het college voor schriftelijke 
beantwoording. Wil jij ze doorgeleiden naar het college? 
 
Vriendelijke groet, 
 
Rutger Rebel 
 
 
 
De Sijsjesberg is open wat veel zwemplezier betekent voor inwoners van  ons dorp. Zwemplezier 
brengt ook zorgen over  diefstal van fietsen bij de Sijsjesberg met zich mee. “ Zal mijn fiets er nog wel 
staan als ik naar huis ga ?“, is een gedachte die veel bij zwemmers op komt. Het CDA Huizen wil 
daarom de volgende vragen aan het college stellen? 
 
1) Kan het college aangegeven hoeveel fietsendiefstallen hebben plaatsgevonden bij de Sijsjesberg in 
2018?  
 
2) Kan het college aangeven hoe deze aantallen zich verhouden tot de rest van de gemeente Huizen 
waar geconcentreerd veel fietsen worden geparkeerd zoals bv. middelbare scholen en winkelcentra? 
 
3) Zijn er belevingsonderzoeken uitgevoerd onder bezoekers van het Zwembad naar hun ervaringen 
met het zwembad en maakte de fietsenstalling daar onderdeel van uit? 
4) Zijn er gelet op deze aantallen en de mogelijke uitkomst van het belevingsonderzoek  maatregelen 
noodzakelijk en gewenst, zoals bijvoorbeeld camera bewaking, om de veiligheid te verhogen?  
 
 


